
RM 0052-5-17/08
PROTOKÓŁ Nr 17/08

z XVII Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 10 września 2008 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia XVII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Siutkowski; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;

-   porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem)

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem)

– na sekretarza XVII sesji powołany został Radna, Pani Arleta Petek;

Ad. 6 a 

- Pani Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XVII/84/08 w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Toruniu, po czym poprosił o wyjaśnienia Panią Skarbnik Miasta i Gminy – Jolantę Zalesińską.

- Pani Jolanta Zalesińska powiedziała, iż w ubiegłym roku w budżecie były zaplanowane środki na 

zakup wozu strażackiego dla OSP w Piotrkowie Kujawskim. Obecnie planuje się na ten cel 

zaciągnąć pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Toruniu. Dodała, iż otrzymaliśmy promesę z WFOŚiGW w wysokości 385 tys.zł w związku z czym 

aby gmina mogła skorzystać z pożyczki wymaga się podjęcia uchwały Rady Miejskiej w tej 

sprawie. Następnie należy zwrócić się o opinię do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Na koniec na 

podstawie zgromadzonych, wcześniej wspomnianych dokumentów, WFOŚiGW będzie mógł 

udzielić pożyczki.

- Pan Remigiusz Góralczyk zapytał czy pożyczka ta jest w jakimś procencie umarzalna.

- Pan Burmistrz – Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż po spłacie 30 % zobowiązania będzie 

można ubiegać się o umorzenie do 40 % od całej kwoty pożyczki. Docelowo gminę będzie to 

kosztowało około 260 tys. zł. Cały wóz strażacki ma kosztować 541 tys. zł. Dodatkowo w budżecie 

jest zabezpieczone na ten cel 150 tys. zł z dofinansowania bezzwrotnego z Zarządu Wojewódzkiego 

OSP.

- Pan Marian Stramowski zapytał czy wóz będzie w pełni wyposażony?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że tak.
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Radni przystąpili do głosowania: „za” przyjęciem uchwały Nr XVII/84/08 w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Toruniu opowiedziało się 14 radnych, głosów wstrzymujących się i przeciwnych nie było. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6b

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XVII/85/08 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2008.

- Pani Jolanta Zalesińska poinformowała o zmianach w budżecie gminy na 2008 rok. Powiedziała 

m.in., iż zwiększa się wydatki na remont uliczek łączących ul. 1 Maja z ul. Kościuszki; zmniejsza 

się wydatki na remont chodnika w miejscowości Wąsewo o 27 tys. zł.; zwiększa się o 15 tys. zł 

wydatki na dalszy remont nawierzchni drogi Kaczewo – Rogalin; zwiększa się wydatki na zakup 

autobusu; zmniejsza się wydatki na remont chodnika na ul. Poznańskiej; wyznaczono kwotę 1 tys. 

zł na opiekę nad grobami wojennymi, zgodnie z porozumieniem zawartym z Wojewodą Kujawsko 

– Pomorskim.

-  Pani  Teresa  Kowalska  zapytała  na  kiedy jest  przesunięta  realizacja  remontu  chodnika  na  ul. 

Poznańskiej?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż realizacja tego zadania zostanie przesunięta na kolejny 

rok.
Radni przystąpili do głosowania: „za” przyjęciem uchwały Nr XVII/85/08 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2008 opowiedziało się 14 radnych, głosów 

wstrzymujących się i przeciwnych nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7

-  Pani  Teresa  Kowalska  ponowiła  swoja  interpelacją  o  zainstalowanie  lampy  ulicznej  na  ul. 

Topolowej.

-  Pan  Tomasz  Paradziński  złożył  interpelację  o  oznakowanie  miejscowości  Nowa Wieś  tablicą 

informującą o nazwie miejscowości przy wjeździe od strony Sadlna.

- Pan Grzegorz Woźniak złożył interpelację o postawienie trzech znaków wskazujących na ruch 

okrężny obok  figury przed  cmentarzem w Piotrkowie  Kujawskim w taki  sposób  aby były one 

widoczne przy wjeździe od każdej strony.

Ad. 8

- Pani Arleta Petek zapytała na jakim etapie są decyzje odnośnie rozpoczęcia prac budowlanych Sali 

gimnastycznej przy szkołach w Piotrkowie Kujawskim?

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  odpowiedział,  iż  w  miniony  wtorek  wraz  z  Panem  Dyrektorem 

Kwiatkowskim uczestniczył w sesji Sejmiku Wojewódzkiego. Podjęto tam uchwałę, iż nasza gmina 
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otrzymuje dotację celową na budowę Sali gimnastycznej, do wykorzystania w tym roku. Dotacja ma 

wynosić  180  tys.  zł.  Dodał,  iż  chciałby jeszcze  w tym roku  rozpocząć  kopanie  fundamentów. 

Powiedział także, iż niestety na obecnej sesji nie można jeszcze przyjąć w/w dotacji gdyż skarbnik 

sejmiku nie przygotował jeszcze stosownych dokumentów. Dodał, że myśli o zaciągnięciu pożyczki 

na cel budowy Sali, w kwocie około 2 mln. zł lecz wówczas bank do obsługi tego kredytu musi być 

wyłoniony w drodze przetargu.  Bierze się także pod uwagę tzw.  „trzecią  stronę finansującą”,  o 

której rozmawiano już wcześniej.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  zapytał  czy  było  konieczne  wycięcie  wszystkich  drzew  na  Placu 

Sienkiewicza?

-  Pan  Mirosław  Skonieczny odpowiedział,  iż  planowo  drzewa  usytuowane  bliżej  młyna  miały 

pozostać, przed nimi ma być zasadzona niska roślinność oraz zostanie posiana trawa. Zieleniec jest 

zaprojektowany w sposób, który ma polepszyć widoczność w tamtym miejscu. Na wykonanie tego 

zadania pozyskano środki z WIOŚ.

- Pani Arleta Petek zapytała Burmistrza co może zrobić w kwestii polepszenia porządku na 

ul. 1 Maja i Rynek, gdzie odbywają się jawne libacje alkoholowe i spożywa się alkohol w miejscach 

publicznych?

-  Pan  Grzegorz  Woźniak  odpowiedział,  iż  z  niektórymi  miejscami,  w  których  odbywa  się 

spożywanie alkoholu nie da się zrobić porządku gdyż są to prywatne posesje. Dodał także, że na 

wcześniejszych sesjach i posiedzeniach komisji Rady Miejskiej ustalani, iż każda posesja miała być 

wyposażona w kosz na śmieci. Został do tego zobowiązany Kierownik ZK, do chwili obecnej nie 

zrealizował on tego zobowiązania.

-  Pan  Andrzej  Schmidt  przekazał  podziękowania  Proboszcza  Parafii  Piotrków  Kujawski  za 

przekazane pieniądze. Zapytał także czy w najbliższym czasie planuje się przekazać dalsze kwoty 

na rzecz parafii?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż obecnie nie przewiduje się przekazywania pieniędzy 

na kościół.

-  Pan  Stanisław  Pomianowski  zapytał  czy  w  związku  z  rozpoczęciem  budowy hali  sportowej 

„ucierpią” mniejsze inwestycje?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że tak gdyż nie da się robić wszystkiego.

- Pan Grzegorz Woźniak zapytał czy są wszczęte jakieś działania w kierunku budowy oczyszczalni 

ścieków?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż w obecnym roku powinno dojść do wyboru koncepcji. 

Pan  Tomasz  Ciesielski  obecnie  rozpoczął  już  poszukiwanie  potencjalnych firm,  które  mogłyby 

podjąć się wykonania tego zadania.

-  Pan  Remigiusz  Góralczyk  zapytał  czy  gmina  zleciła  wykonanie  ekspertyz  odnośnie  badania 
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poziomu  wód  gruntowych  w  związku  z  rozpoczęciem  prac  kopalni  odkrywkowej  na  terenie 

Tomisławic?  Dodał,  iż  widział  koncepcję  odkrywki  i  obejmuje  ona  teren  około  17  tys.  km tj. 

większy niż  cała  gmina  Piotrków Kujawski.  Zapytał  także  czy nie  ma możliwości  przebudowy 

placu targowego przy ul. Wyzwolenia na parking a placu buraczanego na targowisko?

- Pan Bogdan Pruss zapytał czy ul. Św. Ducha jest już zaplanowana do budowy kanalizacji?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż dokumentacja ma być wykonana jeszcze w bieżącym 

roku.

Ad. 9

– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XVII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XVII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.30

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XVII Sesji RM:
                                                                                                   Arleta Petek
                                                                                         .........................................
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